
 

 

 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                               
          ------------------ 

ΝΟΜΟΣ  ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 

 

ΔΗΜΟΣ  ΠΩΓΩΝΙΟΥ 

----------------------------------------    

 

 

          ΓΡΑΦΕΙΟ  ΠΡΟΕΔΡΟΥ   ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ   ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ______ 

 

 

ΑΡΙΘ.ΠΡΩΤ.       1691                                                              ΚΑΛΠΑΚΙ      1  –  3  -  2024 

 

                                                                    ΠΡΟΣ:  ΜΕΛΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

  

   

   Έχοντας   υπόψη τις  σχετικές διατάξεις του  άρθρου  7  του  Ν.  5056 / 2023,  

 

για  τη σύγκληση  του Δημοτικού  Συμβουλίου,   

 

ΣΕ  ΕΙΔΙΚΗ  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ  ΤΗΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ  ΑΡΧΗΣ 

 

σας προσκαλούμε  να προσέλθετε στη συνεδρίαση  αυτή  του Δημοτικού Συμβουλίου  

 

 η οποία θα διεξαχθεί   την   ΤΕΤΑΡΤΗ  6 – 3 -  2024     και ώρα  17.30  

 

 

Η  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  ΘΑ  ΔΙΕΞΑΧΘΕΙ  ΣΤΟ  ΚΑΛΠΑΚΙ 

 

[ ΑΙΘΟΥΣΑ  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕΩΝ  Δ.Σ.   -  ΠΑΙΔΙΚΟΣ ΣΤΑΘΜΟΣ ]  

 

Η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  ΘΑ  ΕΙΝΑΙ  ΑΝΟΙΧΤΗ  ΓΙΑ ΤΟΥΣ  ΔΗΜΟΤΕΣ. 

 

 

 

Κ Ο Ι Ν Ο Π Ο Ι Η Σ Η:                                                   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

-------------------------------  

1. Δήμαρχο Δήμου Πωγωνίου.                                    

2. Ειδικό Γραμματέα Δ.Σ. 

    Σωτήριο Μπράχο.                                                        ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ  ΜΠΟΝΤΙΝΗΣ  

3. Γεν. Γραμ. Δήμου Στ. Βιρβίλη.   

             

4. ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ                                              

                            

 

 

 

 

 

 

 

 

                             



 

 

                                    

                          

                          ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ   

 
 

1. Σχετικά  με  το λόγο που δεν έχει εκδοθεί η  απόφαση του Δ.Σ. που συζητήθηκε 

στη συνεδρίαση του Δ.Σ. της 29-11-2023 [19
ο
 θέμα], με τίτλο: «Έγκριση 

απαλλοτρίωσης Τμήματος οικοπέδου της κ. Βασιλικής Φυλλάρου στην Κοινότητα 

Κουκλιών. [ Υποβολή θέματος από το Δημοτ. Σύμβουλο Χρήστο Γκόγκο. ] 

 

2. Σχετικά  με τα αδέσποτα  ζώα  και τα μέτρα που παίρνει  ο Δήμος  για την 

αντιμετώπιση  του μεγάλου αυτού προβλήματος..  [ Υποβολή θέματος από το 

Δημοτ. Σύμβουλο  Δημήτριο Ντότη.]  

 

3. Σχετικά με τα ξερά χόρτα στους οικισμούς του Δήμου  και την  καλοκαιρινή 

βλάστηση παραπλεύρως του Οδικού Δικτύου του Δήμου. Τι μέτρα πρόκειται να 

λάβει ο Δήμος?  [Υποβολή θέματος από το Δημοτ. Συμβούλιο Ροσιλόβαλη Δημ.] 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


